Announcements
家事報告
1. Please note the small group meeting this week  
請留意這星期的小組活動:

	2/27
	Wed
	8 pm
	English Prayer Meeting 英語祈禱會

	2/28
	Thurs
	7 pm
	同工會議Council Meeting @ Pastor’s home


2. The Offering/Contribution statements for 2012 are available.  Please ask Ken Chew for a copy if you do not already get one.
Ken已準備好2012年奉獻收據.  請向他索取.

3. The 2013 Church Directory is available now.  One copy per family, please take the copy with your name on it.
2013年教會通訊錄已準備好。 每一家一本, 請索取有您名字的一份副本。
4. The updated constitution is available in booklet and large print in the atrium. Please take a copy.
修改的憲章已列印成簿冊和大字體版。請索取一份副本。
5. The Choir will resume practice and will prepare a presentation for Easter.  Practice will start on this Tuesday, 2/26.  Practice time is from 8:30 pm to 9:15 pm at church.  Any brothers and sisters who are willing to serve in this ministry, we would like to invite you to join.  
本星期二 (2/26) 開始，詩班將會恢復練習，亦會開始預備復活節獻詩。練習時間為星期二晚八時半至九時十五分。誠意邀請任何有心志在詩班事奉的弟兄姊妹參加。
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	二零一三年二月二十四日

	
	
	

	
Prelude 序樂
	
	
Pianist 司琴

	Call to Worship 宣召祟拜
	
	Worship Leader 主席

	Congregational Praise 頌讚
	
	Congregation 會眾

	Prayer 祈禱
	
	Worship Leader 主席

	Offering 奉獻
	
	             Ushers 司事

	Scripture Reading
讀經
	Matthew馬太福音25:14-30
(第1495頁)
	Worship Leader
主席

	Teaching
講道
	Use It or Lose It
使用它或失去它
	Rev Chi Lau 
劉志全牧師

	Response Hymn

回應詩歌
	Beauty is His grace
恩典太美麗
	
Congregation會眾

	Communion

主餐
	
	Rev Ben Tam
譚人元牧師

	Benediction 祝福
	
	Rev Ben Tam 譚人元牧師

	Doxology 三一頌
	
	Congregation 會眾

	Announcements 報告
	
	Worship Leader 主席

	Postlude 殿樂
	
	Pianist 司琴


Prayer Requests for February      二月祈禱事項
1. Pray for our church ministries.  May everything glorify God; bring people to come before Christ, and magnify God's love.  
請為教會事工禱告,  願各事工都榮耀歸於主;  領人歸主, 擴張主愛。
2. Pray that we may not be distracted from our focus of worship-service-spiritual growth-evangelism-loving one another. Pray for success in our ministry of the Gospel so that those who are being saved may be added to our number.  

祈求我們定睛在崇拜, 事奉, 屬靈長進, 傳福音和彼此相愛上.

祈求傳福音的事工有果效, 好讓得救的人數增加。
3. Pray that God may guard our partners in the gospel (Hurds and Browns in Taiwan, Hegdahls in India) against the Evil One and that God may establish the labor of their ministry.  

為我們在世界各落的福音伙伴禱告: 在台灣的Hurds及Browns; 在印度的Hegdahls; 求神保守他們能敵對邪惡和建立他們的事工。
4. Pray for the elderlies and infirmed in our congregation. Pray for God's grace and strength on them as well as on their care-givers.  

為年長和身體軟弱的禱告.求神賜他們恩典和力量, 也賜力量予照顧他們的。
5. Pray for pastor and leaders of our church that we may serve with joy, humility and wisdom of the Lord, honoring, appreciating and encouraging one another. 

為牧師及教會領導禱告, 願我們樂於事奉, 謙卑, 和有神的智慧, 互相尊敬, 感謝和勉勵。
6. Please be praying for the Chinle renovation projects. They will be putting in new floors and a special insulating paint; replacing old gas heaters with new and safe gas heaters; and their water lines freeze up and it required extensive work to get water running again. Slowly but surely they are moving forward in the next few months.  
請為Chinle的維修計劃祈禱。他們將安裝新地板和一層特殊的絕緣漆; 更換更安全的暖氣系統; 及他們的水管線凍結, 需要大量維修才能再次運作。在接下來的幾個月他們會漸有進展。
Offering and Attendance

奉獻及出席人
	Date
日期
	Offering   奉獻
	Worship Attendance    出席人數

	
	General

常費
	Building
Cont’cy

建堂
	English

英文
	Chinese

中文
	Combined

聯合
	Visitors

來賓

	1/27
	$1,183.00
	-
	-
	-
	59
	2

	2/03
	$2,264.00
	-
	24
	42
	-
	3

	2/10
	$2,626.00
	-
	20
	36
	-
	-

	2/17
	$3,637.00
	-
	23
	46
	-
	-


Meetings Schedule


聚會時間

	English Worship

英文崇拜
	Sunday 9:45 am  星期日上午九時四十五分
	English Prayer Meeting 
英文祈禱會
	Wed 8:00 pm

星期三晚上八時

	Chinese Worship

中文崇拜
	Sunday 11:00 am

星期日上午十一時
	Marriage Journey
家庭團契
	2 - Sat 7:00 pm

2星期六晚上七時

	Children Worship

兒童崇拜
	Sunday 9:45 am  星期日上午九時四十五分
	Married Adult Fellowship

伉儷團契
	3-Sat 6:30 pm
3星期六晚上六時半

	Chinese Sunday School 中文主日學
	Sunday 9:45 am  星期日上午九時四十五分
	Daniel Fellowship 
粵語但以理團契
	1,3 - Thurs 7 pm
1,3星期四晚上七時

	English Sunday School  英文主日學
	Sunday 11:00 am

星期日上午十一時
	Women Bible Study

婦女查經班
	Alt Sat 9:30 am
星期六早上九時半

	Youth Group 
青少年團契
	Alt Sat 7:00 pm
星期六晚上七時
	Choir Practice

詩班練習
	Sunday 8:00 am 

星期日上午八時


Worker List


崇拜事奉人員
	2/24/2013
	Combined  Worship   聯合崇拜

	Speaker 講員
	Rev Lau

	Translation翻譯
	Dorothy Chan, Shawn Tan

	Worship Leader 主席
	Praise Team

	Instrumentalist 樂器司
	Praise Team

	Communion Ushers主餐司事
	David Wong, Edmond Shum, Ken Chew, Jonathan Chan

	Ushers 司事
	Jason Peng, Enid Yeung

	Recording/Projection 錄音/投射
	Gary Mui, Jonathan Chan

	Lunch Crew 午飯清潔
	Wing Chan, Zach Moy, Joseph Wong

	

	3/3/2013
	English  Worship 英文崇拜
Rev Tam

-

Dorothy Chan
	Chinese Worship 中文祟拜

	Speaker 講員
	Rev Tam
	Rev Tam

	Translation 翻譯
	-
	Julie Mui

	Worship Leader 主席
	Anna Tam, Linda Tam
	David Wong, Irene Liem

	Instrumentalists 樂器司
	Francis Chiu
	Edmond Shum

	Usher 司事
	Jason Peng, Min Lee
	Chi Chan, Shawn Tan

	Recording/Projection錄音/投射
	Joseph Tam 
	Andy Moy,  Bessie Chau

	Lunch Crew 午飯清潔
	Luke Leung, Andy Moy, Bessie Chau





“Well done, good and faithful servant! 


You have been faithful with a few things; I will put you in charge of many things. 


Come and share your master’s happiness!”





『好，你這又良善又忠心的僕人，你在不多的事上有忠心，


我要把許多事派你管理；可以進來享受你主人的快樂。』





馬太福音  Matthew 25:21








